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Samråd afholdt 21.11.2017 (Nr. 2, 2017) 
 

Valsted Samråd har deltaget i forskellige arrangementer og støttet flere projekter i årets løb som beskrevet 
nedenfor: 

1. Samrådenes formøde i Egense 18.4.2017: Vi deltog med 2 mand – se notat fra mødet vedlagt 
2.  Bådebroen blev  i foråret søsat som sædvanlig Skærtorsdag og optaget igen efter en god sæson 4. 

november 2017 ( en uge senere pga storm) Som sædvanlig var der stor opbakning med flagalle, 
servering af hotdogs, øl og Gl. Dansk og nybagt kage og kaffe fra Erik. Karsten stillede op med 
traktor som en meget stor hjælp. Vi har besluttet at give 3 flasker rødvin for hjælpen til Karsten. 

3. Samrådet har indsendt ansøgninger om støtte til etablering af lysmaster på udpegede  mørke 
steder  på vore små veje under Tryghedsvandringen i februar måned som en del af Nabohjælps 
ordningen. Desværre fik vi afslag af udvalget, som fordeler midlerne i Landdistriktspuljerne i 
Aalborg Kommune, da de henviser til der er tale om private fællesveje. Vi vil dog følge op på dette 
og undersøge om vi kan få AAK Belysning til at stå for driften , hvis vi kan få støtte til etablering af 
lysmasterne på anden vis. Der er dog etableret en lysmast  ved Fjordvej, som fra gammel tid er 
udlagt som offentlig vej og derudover har SIF fået opsat lys på gavlen af Klubhuset ud mod P-
pladsen betalt af Samrådet. 

4. Samrådet søgte også om at få ny belægning med bedre afvanding på P-pladsen ved Klubhuset. Vi 
har ikke fået svar på dette, men fik dog lappet hullerne i efteråret 2016. Hele området, sportsplads 
og P-plads, ejes af Aalborg Kommune og vedligeholdes af Park-og Natur som har ansvaret for 
Idrætsanlæg. Vi vil rette henvendelse til Park og Natur  om opfølgning på beskæring af træer og 
buske. 

5. I Valsted er der etableret 3 Nabohjælpsordninger, en i hver ende og en i midten. Vi har søgt og fået 
skilte til opsætning ved indkørselsvejene til Valsted, Samrådet har betalt for de galvaniserede rør til 
skiltene. 

6. På forårets generalforsamling i Valsted Samråd efter SIF’s generalforsamling blev det besluttet at 
støtte etablering af en Legepladsgruppe for etablering af en Legeplads ved Klubhuset i samarbejde 
med SIF og Samrådet. Efterfølgende har en gruppe af forældre etableret en Legepladsgruppe og 
Samrådet har ved Ole støttet op med ansøgning om byggetilladelse med tilhørende tegninger. I 
efteråret fik Legepladsgruppen en stor donation fra Jutlander Bank på 50.000 kr og derudover 
opbakning fra mange i byen på Fjordens dag. Byggetilladelsen er også kommet på plads, så arbejdet 
med etablering forventes at gå i gang til foråret 2018. Samrådet v. Bruno vil bistå med bankkonto til 
placering af midler og tilbyde at støtte med regnskabsføring. 

7. Samrådet vil følge op på bedre udnyttelse af den gamle del af Klubhuset og efterlyser forslag. 
Samrådet foreslår derudover at tage rengøring tagrender mv op på Borgerforeningens arbejdsdag  
til foråret. 

8. Samrådet vil kontakte Borgerforeningerne i Sebbersund og Barmer for bedre udnyttelse af 
Multibanen på sportspladsen. 

9. Til støtte af udgivelsen af Valsted Bogen vil Samrådet støtte op om afholdelse af møder og i den 
forbindelse blev det oplyst at valsted Vandværk vil støtte med op til 30.000 kr for udgivelse af 
bogen. Alle husstande vil få en førsteudgave af Valsted Bogen. IPA fonden checkes om de vil støtte 
sagen. 
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10. Samrådet har i årets løb deltaget i Samrådene i Aalborg Kommunes formøde i Egense 18. april og 
Temaaften for Frivillige/Foreninger i Gigantium 26.april samt i første møde for Samrådene i Gl. Nibe 
Kommune 14. november. 

11. I årets løb har Samrådet støttet følgende: SIF annonce for indkaldelse til Generalforsamling foråret 
2017, Reparation af bådebro og fortæring ved udsætning og optagning bådebro, sklitesøjler til 
Nabohjælp, planker til bænke, Vedligehold af Hjertestarter efter brug, Leje af toiletvogn på 
Fjordens Dag, Udvendig lys på gavl af Klubhus mod P-plads . 

12. Samrådet vil i det kommende år støtte op om udgivelse af Valstedbogen , etablering af Legeplads 
ved Klubhuset og overveje støtte til  bryggeudstyr og en fælles gasgril  for SIF og Borgerforeningen. 


